
ZAPISNIK

3'l . sjednice OPCINSKOG VIJEdA OPCINE LOVRAN, odrzane 19. prosinca 2024. godane, u

VijeCnici Op6ine Lovran.
Zapoceto u 17:07 sati.

Pozdravljajuei nazoine, predsjednica Opcinskog vijeca, Patricia JAKUPEC, zamolila je da se izvrSi
prozivka.
Konstatira se da je sjednici nazoano 'lO vijeenika i to: Toni DRUZETA, Andrea GRZEVIC, Sreeko
SOBOT, llan vlsKlc, Martina JEDRISKO, Neven MOHOROVICIC, Pakicia JAKUPEC, vanja
TANCABEL, LuKa JANJETIC iAleksandar OEBNAR.

Osim vijecnika Opcinskog vrje6a, na sjednici su nazodni: opoinski naaelnik Bojan SIMONIC, proeelnik
Odjela za stambeno-komunalni sustav, Tihomir CORDASEV i prodelnica Odjela za druStvene
djelatnosti, flnancije i proraeun Elvira JOVIC BAN.

Zapisnik po sluzbenoj duznosti voda Azela MANDZO, a za ovjerovitelje zapisnika, dlzanjem ruke,
jednoglasno su izabrani Luka JANJETIC iAleksandar OEBNAR.

Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je

VIJECNIEKA PITANJA

Gospodin SOBOT, pozdravljajuei nazoene pitanje je uputio Op6inskom naeelniku.
Naime, primijetio je da je postavljena skela na objektu hotela Danice pa postavlja upit da li se obnavlja
fasada. Naime, smatra da su ulaganja LRH u hotelske objekte od krucijalne vaznosti za nasu Opcinu
kruzi prica da 6e investirati samo u hotel ,,Excelsiof'. lsto tako, misljenja je da bi trebalo poduzeti sve
sto je u nasoj moci da se hotel ,,Bristol" privede namjeni odnosno da bude za smjeitaj gostiju, a ne da
takav reprezentativni objekt sluzi za smjestaj osoblja, a, ukoliko je mogu6e nastojati da se i drugi
ob.lekti koji nisu u funkciji stave u funkciju jer je to bitno za Lovran i za nase gospodarstvo.

Naielnik, SlMONld zahvalio je na pitanju i ukratko izloLio da je vec od prvih sastanaka s
predstavnicima iUpravom LRH istaknut problem derutnih hotelskih objekata na podruaju Opcine
Lovran. Podsjetlo je na suradnju i uklanjanje objekta Splendid, a hotel Danica ostao je kao jedan ,,trn u

oku" obzirom na pozicr.iu na kojoj se nalazi i stanje u kojem se nalazi. Uprava LRH je vise puta
nalavljivala obnovu hotela Danica, no zapodeli su prikupljati potrebnu dokumentaciju za velik broj
projekata. Ovih dana svjedoci smo da je obnova hotela Danica zapodela. Opcini Lovran obratili su se
zahtjevom za zakup javne povrsine radi postavljanja skele i angazirana.ie gradevinska tvrtka. Radi se
o zajednidkoj investiciji LRH i Gitone Kvarner d.o.o. gdje im je u planu u narednih lest mjeseci obnoviti
hotel Danicu na nadin da se porusi mealukatna konstrukcla, uklone balkoni inaprave novi te objekt
privede svrsi. Tijekom radova uklonit 6e se izlozba sa platoa i nezakonita betonska nadogradnja ispred
hotela, a vlasnak ima namjeru u postoje6im gabaritima urediti apart hotel sa devet vecih luksuznih
apartmana. Obnova vanjskog dijela zgrade i ,,grubi" radovi trebali bi se zavrsiti do svibnja 2025.
godine. Obzirom da su prijavili poeetak radova, predstavili projekt iod Hrvatskih cesta zatrazili dozvolu
za prometno rjeienje, za ooekivatije da 6e se radovi odvijati planiranom dinamikom.
Osobno se slozio s misljenjem vlecnika Sobota jer je prioritet Op6ine Lovran da se obnove hotelski
objekti i stave u funkcl]u. Upravo zahvaljujuCi stalnoj i kontinuiranoj komunikaci.li, poglavito sa
rukovodstvom lovranskih objekata odnosno direktorom hotela ,,Excelsior" pomaci su vidljivi, a iod
dobrog dijela dlanstva Skupstine TZ Lovran imamo podrsku, pa je upravo zahvaljujuei dobroj suradnji

hotel ,,Excelsiof' ostao otvoren ditavu godinu Sto se odrazilo i na prihode Turisticke zajednice Lovran.

Da je suradnja LRH, Turistiake zajednice i Opcine Lovran dobra govore u prllog i neke nove realizirane

manifestacije koje su doprinijele sadrzainrloj ponudi Lovrana kao turistidke destinacije. Ponovio je da

se radi sve sto je u nasoj modi da se nastavi zajedniaka dobra suradnja

Gospodin SOBOT, drugo pitanje uputio je proeelnici JOVIC-BAN.
Naime nakon Sto je upoznao sa kronologijom, odnosno, situacijom u kojoi se nasla mlada lovranska

obitelj koja nije upisala dijete u Djedji vrtii Lovran jer je u predvidenom roku zakasnila na upise.

nooitLtji ioog'toga sto je dijete oslato neupisano trpe posljedice pa je tako majka morala napustiti

posao. Obra'iili Ju se i Zatiti Zupaniiskom uredu, no nazalost svoje pravo nisu ostvarili, iako su

neslu2beno dobili informaciju da mjesta u vrtidu ima. Pokusaj da dijete upisu u privatni vrtii u

Mosieniekoj Dragi takotter je za ovu obitelj ostao bezuspjesan, iako Opdina Lovran svojom odlukom to

omogu6uje isuflriancira railiku ciiene, no itu je zahtjev stigao izvan predvat enog roka za upis.

Zam6lio 1L za oOrazlo2enje jer je u ovom slueaju ,,birokracr.la pobijedila zdravi razum"'
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Na6elnik SlMONle u odgovoru je istaknuo da je Opcina Lovran do sada poduzimala sve kako bi se
ovakve i slione situacije prevenirale, da mu ovaj sludaj nije poznat pa je zamolio pro6elnicu Jovi6 Ban
da odgovori. einjenica je da kapacitet prostora Djedjeg vrtica u Lovranu zadovoljava potrebe sukladno
istaknutim zahtjevima, ali isto tako da postoje pedagoski standardi, tj. ogranidenja glede bro.la djece u
pojedinim grupama te kao jedan od nadina da preveniramo takve i sliane situacije je da Op6ina Lovran
osnuje vlastiti vrtie kako bi imali ve6u kontrolu nad radom ustanove. O tome se u viSe navrata ikroz
ranija razdoblja raspravljalo, alijedan od razloga protiv bio je i to da objekt nije bio u vlasnistvu Opcine
Lovran sto je u meduvremenu rijeieno. Sto se ti6e funkcioniranja Djedjeg vrtiCa, na sastanclma smo
od Grada Opatije trazili da nam prizna stalus suosnivaea ustanove kako bi imali kolika{olika
upravljaeka prava, sto njima nije bilo prihvatljivo.

Prodelnica JOVIC BAN upoznata sa ovim problemom ukratko je izloiila da su op6inske sluzbe
postupile sukladno Odluci o kriterijima za sufinanciranje sm.lestaja djece u predSkolskim ustanovama u
ostalim gradovima iopeinama Primorsko goranske Zupanije, koju je donijelo opcinsko vrle6e Opcine
Lovran, a kojom je propisan kao jedan od uvjeta da zahtjev za upis treba biti predan u natjeeajnom
postupku vrtica. Kako korisnik taj uvjet nlle ispunio, doneseno je rjesen,e kojim se njegov zahtjev
odblja. Po Zalbi korisnika nadleznom Upravnom odjelu Primorsko goranske Zupanije, kao
drugostupanjskog tijela, doneseno je rjesenje kojim se odbrja njegova zalba, budu6i .ie rjesenie
Opdine Lovran zakonito iu skladu sa propisanim uvjetima koji su utvrdeni kako ba se pravo na
sufinanciranje moglo ostvariti.
Kako su zahtjevi za sufinanciranje djece u drugim ustanovama nletki, a kad ve6 imamo takvu
moguCnost iplanirana financijska sredstva, eventualna izm.lena kriterija propisanih odlukom omogucila
bi sufjnanciranje pog drugim okolnostima, ali to je opet u nadleznosti opcinskog vijeca.
Nadelnik SIMONIC, dopunio je odgovor da je Opeinsko vijeoe donijelo odluku o tome da ce
sufinancirati boravak djece u bilo kojem vrti6u u PGZ ukoliko se ne moze upisati u Djeeji vrtie Lovran i

imala smo nekoliko korisnika koji su asli u vrtic u l\/oscenieku Dragu dok se nije oslobodilo mjesto u
lovranskom vrti6u, no za ovu klauzulu nije ni znao.

Gospoda GRZEVIC, pozdravljajudi nazodne,postavila je dva pitanja za proeelnike. Prvo je postavila
upit procelnici JOVIC BAN.
Naime, upoznata je da je Opcina Lovran krenula sa isplatom temeljem zah\eva za ostvarenje prava
umirovl.ienika na isplatu jednokratne noveane pomoci povodom Bo2i6nih blagdana pa postavl.ia upit
koliko se umirovljenika javilo na javni poziv.
Drugo pitanje postavila ie prodelniku CORDASEVU. Postavlja up't da li je gospodi iz Rezina kbr. 13
urueen otkaz.

Procelnica JOVIC BAN upozna je da se na javni poziv za oslvarivanje prava umirovljenika na isplatu
jednokratne novCane pomodi povodom Bozidnih blagdana javilo 67 umirovljenika, da smo dva morali
odbiti jer je visina mirovine premasila iznos utvrden Odlukom. lsplaeen je iznos od 100,00 € po
korisniku i ukupno je isplaieno 65 (ukupno 6500,00 €) .

Pro6elnik COnOeSeV, odgovorio je da se olkaz ugovora uruduje putem javnog biljeznika jer je
ugovor solemniziran, a otkaz ugovora joi uvuek nije urucen i bit 6e poCetkom idudeg tjedna.

Gospodin DRUZETA, pozdravljaju6i nazo6ne, takoder je imao dva pitanja.
Prvo pitanje vezao je uz nasu najjaou granu, a to je turizam. Naime, u ranijem odgovoru vrecniku
Sobotu, Nadelnik je upoznao sa stanjem hotelskih objekata u Lovranu koji nisu u funkcili turizma,
Bristol a Danica. zanima ga da li se nesto poduzelo glede objekta Miramar u kojem je pred 20 mjeseci
izbio pozar te da li LRH razmatra pokrenuti neke aktivnosti, rekonstrukctju ili sliano.

Drugo pitanje tiae se prostora u ,,ex. Soleko", prostor koji se koristi bez da je raspisan natjeaaj.
Podsjetio je da je opcina taj prostor dala poziva.iu6i se na odredbu zakona o zakupu i kupopiodaji
poslovnih prostora, 0l.1.,stavak 6, prema kojoj se bez natjedaja moze dati na privremeno koristenjl
prostor do maksimalno 6 mjeseci. obzirom da smo za taj poslovni prostor na ranijoj sjednici
opeinskom vije6a utvrdili prenamjenu prostora u skladisni prostor, jer za raniju namjenLr nije bilo
interesa, poslavlja upit tko i zasto taj poslovna prostor korasti i temeljem aega koristi kadi natie6aj nije
bio raspisan izasto natjeeaj nije bio raspisan.

Na6elnik SlMONle predlo2io je da na drugo pitanje odgovori proaelnik CordaSev, a Sto se tiae pitan1a
vezatno uz hotel l/iramar odgovorio je da je nakon sto je objekt jzgorio, komunalno redarstvo je
reagiralo idalo rlesenje za uklanianie svih opasnih dijelova ipostupilo u skladu s nadleznostima JLS.
Na nedavnom sastanku u Konzervatorskom odjelu u Rijeci, ponovo je aktualizirao taj problem.
Liburnia Riviera Hoteli su imali odredene planove, izmedu ostalih, uklonitl objekt iizgradi reptit<u no to
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niJe naislo na odobrenje Konzervatorskog odjela u Rijeci koji smatraju da treba zastititi sve izvorne
elemente, sto dodatno poskupljuje ionako znaaajnu investicrju. lna proilom sastanku u

Konzervatorskom odjelu u Rijeci, trazili smo za Zurnost u postupanju, obzirom da se radi o zastiti
kompletne urbane cjeline Lovran, a ovaj objekt svojim izgledom naruZuJe jedan dio Lovran. S
Konzervatorskim odjelom u Rijeci predvida se uskoro odrzati Jedan sastanak podetkom 2025. godine
kada ce se ponovo predocati ovaj problem.
Sto se ti6e proslora u ,,ex Soleku", dinjenica je da je utvrdena namjena za poslovna proslor no na
raspisani natjeeaj nije se nitko javio, a u meduvremenu nam se javila tvrtka ,,Janika vrata" j.d.o.o. koja
u Lovranu organizira Skolu nogometa,,Primi passi". lstakla su problem da su do kraja godine morali
napustiti prostor u kojem su se do sada nalazili, a kako se radilo o potrebi za skladistenje kompletne
opreme potrebne za navedenu Skolu i blizini nogometnog igralista, procelnik Cordaiev, pozivajuci se
na odredbe Zakona o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, predlozio je da se zakljuei ugovor na
odredeno vrijeme, najduze do Sest mjeseci.

P106elnik eOnoaSgV, pozdravljaju6i nazodne, dopunio je odgovor. lnformirao je da se zakupac javio
na ranije raspisan natjeoaj no kako nije bio najpovoljniji ponuditelj, nrje uspio u natjeaaju. U

meduvremenu je, obzirom da je morao napustiti raniji prostor i Zurno osigurati novi, temel.iem dlanka
1., stavak 6., Zakona o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora kojim zakonodavac dopusta da se
poslovni prostor moze dati i bez raspisanog natjeeaja na vrijeme od Sest mjeseci, zakljuden je ugovor
o privremenom koristenju prostora.
Po proteku roka od 6 mjeseci, a i ranlje, pristupat ce se raspisivanju natjeaaJa sukladno utvrdenoj
namjeni i na isti se moze javiti i sadasnji zakupac i bilo tko drugi tko iskaze interes.

Kako vise nije bilo vUecniakih pitanja, predsjednica Vije6a, zaklju6ila je vijeCni6ka pitanja i informirala
da su vi.iecnici u materUalima dobili pnjedlog za dopunu dnevnog reda: Prtedlog i. izmiene i doPune
Plana upravljanja pomorski dobrom na podruaju Opeine Lovran 2a razdoblje 2024. - 2028,
godine. Prcdlaae da se dnevni red dopuni ovom tockom i uvrsti pod todku 12. a time se ostale toake
pomjeraju za jedan redni broj naprijed.

Nakon sto je jednoglasno (10 "2a") usvojena dopuna dnevnog reda, jednoglasnoje (10,,2a") usvojen

DNEVNI REO

1. Usvajanje zapisnika 30. sjednice Opdinskog vije6a Op6ine Lovran
2. Prijedlog Proraduna Op6ine Lovran za 2025. godinu i projekcije Proraduna za 2026. i 2027 .

godinu (izvjestitelj OpAinski naielnik OpCine Lovran)
3. Prijedlog Odluke o izvrsavanju ProraEuna Op6ine Lovran za 2025. godinu (izviestlteljica

Jovi6 Ban)
4. Prijedlog programa javnih potreba za 2025. godinu (izvjestiteljica Jovi6 Ban)

4.1. Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Opdine Lovran za 2025. godinu
4.2. Programa javnih potreba u sportu op6ine Lovran za 2025. godinu
4.3. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj zastiti Opcine Lovran za

2025. godinu
4.4. Programa javnih potreba u podrucju predikolskog odgoja i obrazovanja Op6ine

Lovran za 2025, godinu
4.5. Programa javnih potreba civilnog druitva u Opcini Lovran za 2025. godinu

5. Prijedlog Programa utrolka sredstava turisticke pristojbe za 2025. godinu
6. Prijedlog Programa utroska sredstava spomeni6ke rente za 2025. godinu
7. Prijedlog Programa utroska sredstava sumskog doprinosa za 2025. godinu

(izvjestiteljica b,ki 2. - 7. Elvira Jovi6 Ban)

8. Pri.iedlog Programa gradenja komunalne infrastrukture u 2025. godini
9. Prijedlog Programa odrzavania komunalne infrastrukture u 2025' godini
(toike 8.-9. izvjestiteli CordaSev)

10. Prijedlog Odluke o rasporeativanju sredstava za rad politidkih stranaka i nezavisnih
vije6nika zastupljenih u opcinskom vije6u op6ine Lovran za 2025. godinu (izviestiteliica

Jovi6 Ban)
11. Prijedlog Programa poticanja zaposliavanja i samozaposljavania za 2025. godinu

(izvje stiteljica J ov i6 Ba n)

12. irijedlog l. izmjena idopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na podrueju Opeine

Lovran za razdoblje 2024.'2028.
13. Strategua za ostvirivanje prava i potreba djece na podrudju Op6ine Lovran za razdoblje

2025.-2029. godine
14. lzvedbeni plin ostvarivanja prava ipotreba djece u Op6ini Lovran za 2025. godinu

(izvje stiteliica J ov i6 Ban)
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15. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova na podrucju Opcine Lovran u
2025. godini (izvjestitelj CordaSev)

16. Prijedlog Odluke o pripajanju TO ,,Liburnijske vode" d.o.o., KD ,,Vodovod i kanalizacija"
d.o.o.

Ad 1. Usvajanje zapisnika 30. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine Lovran
Na zapisnik 30. sjednice vije6nica VIO dostavila je primiedbu na zapisnik, odnosno priiedloq za
uvrSten e raso rave pod toekom 7 Radi se o raspravi po prijedlogu Odluke o socijalnoj skrbi kojom se
predlaze cenzus za umirovljenike u iznosu od 400,00 eura. Ukljuiila se u raspravu sa pitanjem
Na1elniku Simonieu zasto nie uvaLen prijedlog kojije predloZen od strane SDP-a na Klubu vijednika a
koji je iznosio 500,00 eura, te ukoliko se navedeno ne uvrsti u predlozenu Odluku, najavila je
predlaganje amandmana u tom smislu. Nadelnik Simonii u svom odgovoru naglasio je kako u trenutku
razmatranja SDP-ovog prijedloga na Klubu vijecnika nije raspolagao todnim podacima o brolu
umirovljenika za kategoriju do 500,00 eura mirovine, te da bi bilo bolje onda usvojiti priedlog od
470,00 eura.
Primledbu ie dala i na raspravu pod tookom 9 prodaja nekretnina gdje je predlozila da se uvrsti
pitanie koje je postavila prodelniku Cordasevu i to zasto se pri prodaji triju nekretnina za koje su
procjene vrijednosti zastarjele, samo za jednu predlo7ila korekcija cijene, obzirom na rast cijena
nekretnina od dana procjene do danas.
ProAehik CordaSev odgovorio je kako je za eesticu 169/2 izvr\ena korekcija na 164.000,00 Eur-a, dok
za ostale dv|e prodaje nije izvrSena korekcija jer se radi o rje;avanju imovinskih odnosa u okudnicama
te dodao kako VijeCe uvijek moZe dodatno povecati cijenu.

Kako se nitko od vijecnika nije javio za raspravu o zapisniku 30. sjednice, Predsjednica vijeca dala Je
na glasanje zapisnik 30. sjednice Opeinskog vijeoa Opcine Lovran sa prijedlogom za dopunu rasprave
u toakama 7. i9. na predlozeni naein.
Utvrtluje se da je jednoglasno ('t0 "za") usvojen zapisnik 30. sjednice Op6inskog vue6a Op6ine
Lovran.

Ad 2. Prijedlog Prora6una Op6ine Lovran za 2025. godinu i projekcije Proraduna za 2026. i

2027. godinu (izvjestitelj Opiinski naeehik Opcine Lovran)
Ad 3. Prijedlog Odluke o izvr5avanju Proraduna Op6ine Lovran za 2025. godinu (izvjestiteljica

JoviC Ban)
Ad 4. Prijedlog programa javnih potreba za 2025. godinu (izvjestiteljica JoviC Ban)

4.1. Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Op6ine Lovran za 2025. godinu
4.2. Progtama iavnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2025. godinu
4.3. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvenoj zastiti Op6ine Lovran za

2025. godinu
4.4. Programa javnih potreba u podrucju prsdskolskog odgoja i obrazovanja Op6ine

Lovran za 2025. godinu
4.5. Programa javnih potreba civilnog drustva u Op6ini Lovran za 2025. godinu

Ad 5. Prijedlog Programa utroska sredstava turistiEke pristojbe za 2025. godinu
Ad 6. Prijedlog Programa utroska sredstava spomenieke rente za 2025. godinu
Ad 7. Prijedlog Programa utroska sredstava Sumskog doprinosa za 2025. godinu

(izvjestiteljica bAki 2. - 7. Elvta Jovii Ban)
Ad 8. Prijedlog Programa gratlenja komunalne infrastrukture u 2025. godini
Ad 9. Prijedlog Programa odrzavanja komunalne infrastrukture u 2025. godini
Ad 10. Prijedlog Odluke o rasporetlivanju sredstava za rad politickih stranaka i nezavisnih

vije6nika zastup[enih u Op6inskom vije6u Op6ine Lovran za 2025. godinu (izvjestiteljica
JoviC Ban)

Ad '11. Prijedlog Programa poticanja zaposljavanja i samozaposljavanja za 2025. godinu
(izvjestitelj ica Jov i6 Ban)

Nakon 5to je lednoglasno (10,,2a") usvojen prijedlog da se rasprava po todkama 2. - 11. objedini,
predsjednica Vije6a zamolila je za obrazlo2enje prijedloga.

Procelnica Jovl6 BAN, ukratko je izlozita prijedlog proraduna opcine Lovran za 202s. godinu i
projekciJe ProraCuna za 2026. i 2027 . godinu, a obrazlozenje Prijedloga dostavljeno je vi.ieinicima uz
materijale za danaSnju sjednicu Vijeea.

4



Nadelnik SlMONle je u obrazlozenju Prijedloga Proraeuna istaknuo da je Proraoun za 2025. godinu
za @zliku od onih iz prethodnih godina, iskazan u ukupnoj vrUednosti nesto nizoj i to iz razloga jer su
projekti koje smo provodili kroz nekoliko godina, realizirani. Za investicUe koje su planirane, a nemamo
ugovoren naein financiranja, kao npr. projekti UA Rrleka za slijedece razdoblje, nismo planirali vec 6e
se uvrstiti naknadno kada se budu znali izvora flnanciranja i ukupni iznosi. Za ptimjet je naveo i

nekoliko godina uvrsten iznos za projekt rekonstrukcije Starog grada, a koja je bila vezana, izmedu
ostalog i uz prihode koje su trebale ostvariti ,,Liburnijske vode", no radi situacije i povezivanja sa VIK-
om, nisu se realizirali.
lstaknuo je da je Prijedlogom Proraduna planirano znatno povecanie sredstava za sport, zalim, za
odrzavanje eistoce, za odrzavanje pomorskog dobra i to iz Ezloga jet su se znaaajno povecali prihodi,
a pove6ani su iznosi za odtiavanje nerazvrstanih cesta, uvrstena .ie nova pozicija za izgradnju
nogometnog igralista iako jos uvrjek nisu do kraja osigurani izvori financiranja, kao i za dvije
prometnice koje ae takoder predstavljati znadajan izdatak. Radi se o novoj cesti u Medveji, za naselja
Punta i Kali, obzirom da je postojeca neee zadovoljiti sve guiei promet, a dio sredstava osigurat ee
Hrvatske ceste. U tUeku je izrada dokumentacije potrebne za provedbu postupka javne nabave. Druga
prometnica koja se planira je cesta oko Djeo.ieg vrtica iSkole za koju nije izvjesno da li 6e se i kada
ishoditi gradevinska dozvola.
lsto tako, u Prijedlogu Proraduna su isredstva namUenjena za rekonstrukciju groblja, neke aktivnostl
su zapodele i slijedi izmJera polja.

Predsjednica Vijaea, gospoda JAKUPEC, zahvalila se na obrazlozenju i ujedno istakla da je Pnjedlog
Proraduna bio na javnom savjetovaniu sa zainteresiranom javnoseu i nije zaprimljen niti jedan
prijedlog. lstakla je dalje da je vljeonica VIO dostavala dva amandmana i to:

Amandman br. 'l

) Smanjenje sredstava za 2025.
A 501 259 POKROVITELJSTVA
lzvor: 1. Opei prihodi i primici
38. Rashodi za donacije, kazne, naknade Steta ikapitalne pomoOi - 9.000,00 Eur

2.) Pove6an,e sredslava za 2025.
A 501467 POTPORE UDRUGAMA OD POSEBNOG ZNAEAJA ZA RAZVOJ ZAJEDNICE -
JAVNI POZIV
lzvor: 1 Ope i prihodi a prim jci

38. Rashodi za donacije, kazne, naknade Steta ikapitalne pomoci + 9.000,00 Eur

ObrazloLenje: Prijedlogom Prora6una za 2025.godinu program A Potpore udrugama od posebnog
znaaEa za razvoj zajednice - javni poziv povedan je za 1.000,00 Eura u odnosu na Proradun
2024. Godine, a istovremeno su Pokrovitel.istva povecana za 9.000,00 Eur-a. ovim amandmanom
predlaze se sredstva pokroviteljstva usmjeriti na rad udruga od posebnog znae{a za ruzvoi
zajednice obzirom na niske iznose koji se javnim pozivima dodjeljuju.

Amandman br. 2.
1.) Smanjenje sredstva za 2025.

A 501059 MEOUNARODNA, REGIONALNA I TUZEMNA SURADNJA
lzvor: 1 opci prihodi i primici
38. Materilalni rashodi - 4.000,00 Eur

2.) Pove6anje sredstava za 2025.
A 50146, POTPORE UDRUGAMA OD POSEBNOG ZNACAJA ZA RAZVOJ ZAJEDNICE -
JAVNI POZIV
lzvor: 1 op6i prahodi i primici
38. Rashodi za donacie, kazne, naknade Steta ikapitalne pomoei + 4.000,00 Eur

Obrazlozenje: Prijedlogom Proraeuna za 2025. godinu program A Potpore udrugama od
posebnog znaeala za @zvq zqednice - javni poziv povecan .ie na 1.000 eura u odnosu na
Proradun 2024. godine, a istovremeno su sredstva za metlunarodnu, regionalnu i tuzemnu
suradnju povedana za 4.000 eura. Ovim amandmanom predlaze se sredstva usmjeriti na rad

udruga od posebnog znai,ala za razvoj zajednice obzirom na niske iznose koji se javnim
pozivima dodjeljuju.
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Predsjednica Vijeca otvorila je raspravu



Gospoda GRZEVIC postavila je upit u odnosu na poziciju ,,kupnja zemljista 322.000 Eura", a u

Proraeunu je ta stavka 201 000 Eur.
Obrazlozenje su dali procelnik eOnOaSeV i voditeljrca Odsjeka za financrje i proraeun, gospoda
OGNJENOVIC i istakli da se radi o tome da se moze izvrsiti nekoliko radnji, zamJena zemljista, kupnja
zemljista, a sredstva su osigurana i na pozrcrji- cesta za ziearu Uaka.

Na upit gospode GRZEVIC da su u Proraeunu za 2025. godinu planirana sredstava za poslovanje
Ustanove u kulturi Lovran, odgovor je dala prodelnica JOVIC BAN i upoznala da su sredstva
uvrstena u Prijedlog Proraauna za 2025. godinu jer da je u planu osnovati Ustanovu u kulturi u Opdini
Lovran kojom treba upravlati obzirom da se ukazala potreba za objedin.lavanJem kulturnih programa i

sadrzaja koji se odvraju u galerijskim prostorima, Lovransko.i kuli, Galeriji Lovranski guc, Laurusu,
Novi drustveni dom i Kino.

Na upit gospoate GRZEVIC da li je u PrUedlogu Proraauna uvr6tena kapitalna pomoc namijenjena
Zupanijskoj luckoj upravi u iznosu od 20.000 Eura za nabavu dizalice, odgovor je dao nadelnik
SlMoNlC i informirao da je 2LU istakla zahtjev za zamjenu dizalice, a naknadno su izjavili da ce
dizalicu popraviti. lznos koji smo predvidjela u Proraaunu iskoristala bi za obnovu zgrade koju koristi JK
,,lstra" Lovran.

2.)Pove6anje sredstava za 2025
A 501467 POTPORE UDRUGAMA OD POSEBNOG ZNACAJA ZA RAZVOJ ZAJEDNICE -
JAVNI POZIV
lzvor: 1 op6i prihodi i pramici
38. Rashodi za donacije, kazne, naknade Steta i kapatalne pomoci + 5.000,00 Eur

Amandman naeelnika 2.)

1) Smanjenje sredstava za 2025.
A 5O3O5O - POSLOVANJE OPEINSKE UPRAVE
lzvor: 1. Opci prihodi i primici

Gospoda GRZEVIC istide da je htjela predati amandman na Prijedlog Proraduna za 2025. godinu da
se osiguranju sredslva za asfaltiranje parkinga u Rezinama, ali je od proeelnika CORDASEVA
dobila odgovor da 6e se za asfaltiranje parkinga u Rezinama koristiti sredstva namijenjena odrzavanju
komunalne infrastrukture, pa je zamolila da ovo ude u zapisnik.

Gospodin DRUZETA, pohvalio je i podrZao da se uvrstila pozicla i osigurala sredstva za osnivanje
ustanove u kulturi Opoine Lovran inicijativa stara dugi niz godina.
Dalje je, kao predsjednik UABA Lovran i kao vije6nik informirao je da je 26. travnja datum vazan za
Opdinu Lovran jer Ce se u 2025. godini obiljeziti 80 godina od oslobodenja Lovrana. UABA LiburnUe i

Lovrana smatra da bi tu. za Lovran vaznu obljetnacu, trebalo dostojanstveno obiljeziti. U ime Udruge i

u svoje osobno ime predlaze da se osiguraju dodatna sredstva od cca 3000-5000 eura, da nositelji tih
aktivnosti bude Opeina Lovran u suradnji s Turistidkom zajednicom Opcine Lovran, jer Udruga sama i

sa sredstvima koja su im na raspolaganju idodjeljivanja raniJih godina, nije u mogu6nosti preuzeti na
sebe zahtjevnu organizacUu i realizacUu ovog projekta.

Nakon Sfo su proiitani amandmani i iznieti prijedlozi na Prijedlog Proraiuna, predsjednica Vije'a
predlozila je kratku 1o-minutnu stanku kako bi predlagatelj sa suradnicima mogao razmotriti istaknute
priedloge

Naeelnik S|MONla, kao predlagatelj, nakon Sto.ie sa suradnicima razmotrio prijedloge na priledlog
Proraduna informirao je da amandmane vijecnice VIO ne prihvaca te 6e vijecnici o njima posebno
glasati, alije, uzimajudi u obzirom iznijeta razmisljanja i prijedloge predlozio sljedeee:

Amandman naeelnika 1 .)

1) Smanjenje sredstava za 2025
A 501259 POKROVITELJSTVA
lzvor: 1. OpCi prihodi i primici
38. Rashodi za donaci.ie, kazne, naknade Steta i kapitalne pomo6i - 5.000,00 Eur
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2. )Povecanje sredstava za 2025.godinu

- 6.000,00 Eur



A 501467 POTPORE UDRUGAMA OD POSEBNOG ZNAdAJA ZA RAZVOJ ZAJEDNICE -
JAVNI POZIV
lzvor: 1 opci prihodi i primici
38. Rashoda za donacije, kazne, naknade Steta i kapitalne pomo6i + 6.000,00 Eur

Na ovaj naein, smatra da je predlagatelj podrzao razmisljanja vijeenika i udovoljio njihovim
prijedlozima. Na predlozeni naoin, odnosno umanjenje od -5.000,00 ewa zadialo se nesto sredstava
na pozicrji namUenjenoj za pokroviteljstva jer ona trjekom godine mogu biti korisna sto se vidjelo na
primjeru ove godine kada je, upravo zahvaljujuci pokroviteljstvu Opcine Lovran, omogucen zboru OS
Lovran ,,Lovranske treiniice" nastup na Cipru gdje su osvojili zlatnu medalju i promovirali Lovran i

izvan nasih granica.
Sredstva u iznosu od 5.000,00 eura usmjerila bi se na aktivnost - potpore udrugama od posebnog
znaeaja za tazvol zajednrce - javni poziv

Drugi amandman ide u smjeru smanjenja poslovanja opcinske uprave, odnosno, smanjenja pozicije:
intelektualne usluge za - 6.000 Eura, a sredstva bi se takoder usmjerila u aktivnost - potpore
udrugama od posebnog znaeda za razvoj zajednice - javni poziv.
Povedanjem za ukupno 1 1.000 eura osiguralo bi se vise sredstava za rad udruga i njihovih aktivnosti
tiJekom godine, a najavni poziv predla2e da sejavi i UAB Liburnie i Lovrana.

Pruedlozi predlagatelja postaju sastavni dio Priiedlooa Proraauna za 2025. oodinu io nJima se ne6e
glasati.

Kako nrje bilo drugih prijedloga i primjedbi na izlozeno, predsjednica Vije6a zahvalila se na
obrazlozenju, raspravi i @.
Utvrduje se da.ie za amandman br 1. vi.ieonice VIO glasalo 10 vijecnika ,,protiv" te se konstatira da
amandman nije prihvaeen.

Utvraluje se da je za amandman br. 2. vijecnice VIO glasalo 10 vijecnika ,,protiv" te se konstatira da
amandman br. 2. nije prihva6en.

Kako nije bilo drugih pitanja, predsjednica je zakljueila raspravu, te se pristupilo glasanju po svako.l
pojedinol to6ki.

Ad. 2. Prijedlog Proraeuna Opcine Lovran za 2025. godinu i projekcije Proraiuna za 2026. i

2027. godinu
Utvralule se da je .,ednoglasno ( 10 ,,2a") donesen sljedeci

Zaklju6ak
Usvaja se Prora6una Op6ine Lovran za 2025, godinu i projokcue Proraduna za 2026. i 2027
godinu.

Ad 3. Prijedlog Odluke o izvriavanju Proracuna Opcine Lovran za 2025. godinu
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljede6i

Zakll uiak
Usvaja se Odluka o izvrsavanju Proraeuna Opcine Lovran za 2025. godinu.

Ad 4. Prijedlog programa iavnih potreba za 2025. godinu
4.1. Programa javnih potreba u obrazovanju i kulturi Op6ine Lovran za 2025. godinu
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljede6i

Zakljudak
Usvaja se Program javnih potreba u obrazovanju i kulturi Op6ine Lovran za 2025. godinu.

4.3. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi izdravstvenoj zastiti Op6ine Lovran za
2025. godinu

Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljedeei
Zakliuaak
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4.2. Prcgtama iavnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2025. godinu
Utvrduje se da je jednoglasno (10,,2a") donesen sljede6i

Zak li uiak
Usvaja se Program javnih potreba u sportu Op6ine Lovran za 2025. godinu.



Usvaja se Program javnih potreba u socijalnoj skrbi izdravstvenoj zastiti Opeine Lovran za

2025. godinu.

4.4. Ptogtama lavnih potreba u podruiju predskolskog odgoja i obrazovanja Opcine
Lovran za 2025. godinu

Utvrduje se da je jednoglasno ('10 ,,2a") donesen sljede6i
Zaklj u6ak

Usvaja se Program javnih potreba u podruEju predskolskog odgoja i obrazovanja Op6ine

Lovran za 2025. godinu.

4.5. Programa javnih potreba civilnog drustva u Op6ini Lovran za 2025. godinu

Utvrduje se da je jednoglasno 10 ,,2a") donesen sljede6i
Zaklju6ak

Usvaja se Program javnih potreba civilnog druitva u Opcini Lovran za 2025. godinu

Ad 5. Prijedlog Programa utroska sredstava turistiake pristojbe za 2025. godinu
Utvrduje se da je jednoglasno 10 ,,2a") donesen sljedeci

Zakljuiak
Usvaja se Program utroska sredstava turistiake pristojbe za 2025. godinu.

Ad 6. Pruedlog Programa utroska sredstava spomeniEke rente za 2025. godinu
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljedeci

Zaklju6ak
Usvaja se Program utro6ka sredstava spomeniike rente za 2025. godinu.

Ad 7. Prijedlog Programa utroska sredstava Sumskog doprinosa za 2025. godinu
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljedeci

Zaklju6ak
Usvaja se Program utroska sredstava Sumskog doprinosa za 2025. godinu.

Ad 8. Prijedlog Programa gradenja komunalne infrastrukture u 2025. godini
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljedeci

Zakljudak
Usvaja se Program gradenja komunalne infrastrukture u 2025. godini.

Ad 9. Prijedlog Programa odrZavanja komunalne infrastrukture u 2025. godini
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljedeci

Zaklju6ak
Usvaja se Programa odrzavanja komunalne infrastrukture u 2025. godini.

Ad 10. Prijedlog Odluke o rasporedivanju sredstava za rad politiikih stranaka inezavisnih
vije6nika zastupljenih u Op6inskom vije6u Op6ine Lovran za 2025. godinu

Utvrdule se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
o rasporetlivanju sredstava za rad politickih stranaka i nezavisnih vije6nika zastupljenih u

Op6inskom vije6u Op6ine Lovran za 2025. godinu.

Ad 't1. Prijedlog Programa poticanja zaposuavanja i samozaposliavanja za 2025. godinu
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljedeei

ZakljuEak
Usvaja se Program poticanja zaposljavanja i samozaposljavanja za 2025. godinu.

Ad 12. Prijedlog l. izmjena idopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na podrudju Op6ine
Lovran za razdoblje 2024.-2028. godine
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Predsjednica Opcinskog vijeca informirala le da kako je Prijedlog L izmjena i dopuna Plana
upravljanja pomorskim dobrom na podruaju Opeine Lovran za razdoblje 2024. - 2028. bio na javnom
savjetovanju sa zainteresiranom javnoscu i pristlgao je jedan komentar pa je zamolila OpCinskog
nadelnika za obrazlo2enie.
Nadelnik SIMONIC tzlo2to ie daje novim Zakonom o pomorskom dobru i morskim lukama doslo do
novina kod usvajanja Plana upravl.ianja pomorskim dobrom koji da se usvaja na razdoblje od pet
godjna. Obzirom da smo prosle godine imali po prvi puta raspisane natjecaje po donesenom Planu
koji smo pak, zbog kratkih rokova donileli brzo i nUe ga bllo moguie mijenjati, sada se ukazala potreba
za izm)enama. Tako su neke lokacije koje su bile izostavljene iz Plana, sada uvrstene, a jedna od tih
lokacija je i plaza ispod Vile Astre, odnosno toponim ,,Verafels". Sukladno uoaenom i iskazanom
inleresu dodana je nova djelatnost na plazi Medveja (pedaline i ugostiteljski objekt), a u alanku 2.
Pruedloga u toaki 4.2. omaskom je umjesto btqa ,,20" upasano 15 sto Je potrebno ispraviti. Radi se o
ranrje azdanoJ dozvoli na 20 kom. plazne opreme set suncobrana idvije lezaljke na pjesdanom dijelu
plaze Peharovo na Kupalistu Peharovo.
lsto tako, informirao je da je neposredno pred sjednicu Vrjeca stigla uputa Manistarstva mora, prometa i

infrastrukture o krajnjem roku na koii se daju dozvole na pomorskom dobru, a kako se dozvole izdaju
na rok od pet godina u kojem se trebaju realizirati planirane aktivnosti, to se slijedom upute
Ministarstva predlaze da se za navedene lokacije u Prijedlog L izmjena idopuna Plana dozvole izdaju
na razdoblje od 4 godine pa bi na predlozeni na6ln izdane dozvole vrijedile do 31.12.2028. godine.

Nakon Sto je jos jedanput razmotren i sagledan komentar na izmjene i dopune Plana upravljanja
pomorskim dobrom astaknut tijekom odrzanog savjetovanja sa zainteresiranim javnosou, predlozeno je
da se azvrsi korekci.ia u alanku 3. Prijedloga l. izmjena i dopuna Plana na naein da se stavak '1. brise u

crlelosti, a u Prijedlog, u stavku 2. da se brisu (ijeti. ,,suncobrana koii se pri,vrscuiu za tlo".

Priiedloq alanka 3. l. izmjena i dopuna Plana upravljanja pomorskim dobrom na podruaju Opoine
Lovran za razdoblje 2024.. 2028. glasio bi:

,Jl elanku 25. iza stavka 3. dodaje se stavak 4. koii glasi: Priie postavliania deckinga, pergola idrugih
zahvata na terasi ugostiteljskog objekta koji nisu obuhva1eni dozvolom a ne smatrEu se gradeniem
korisnik dozvole duzan je ishodovatl sug/asnost Upravnog odjela za komunalno uredenie i prostorno
planiranje OpCine Lovran. ,,

Kako o se u otvorenoj raspravi, nitko od vije6nika nije javio za rUed, rasprava Je zakljueena i pristupilo

se glasanju.

Utvrduje se da su jednoglasno ( 10 ,,2a") donesen sljededi
Zakljudak

Usvajaju se l. izmjene i dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom na podrudju Op6ine
Lovran za razdoblje 2024.-2028. godine.

Ad 13. Strategija za ostvarivanje prava i potreba djece na podrudju Op6ine Lovran za razdoblje
2025.-2029. godine
Uvodno obrazlozenje dala je prodelnica JOVIC BAN.

Kako o se u otvorenoj raspravi, nilko od vijecnika nije javio za rijea, rasprava je zakljudena i pristupilo

se glasanju.

Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesen sljedeci
Zakljuiak

Usvaja se Strategija za ostvarivanje prava ipotreba dlece na podrucju Opeine Lovran za
razdoblje 2025.- 2029. godine.

Ad 14. lzvedbeni plan ostvarivanja prava ipotreba djoce u opeini Lovran za 2025. godinu
Uvodno obrazlozenje dala je prodelnica JOVIC BAN.

Kako o se u otvorenoj raspravi, nitko od vijecnika nije javio za rijea, rasprava je zakljuaena i pristupilo

se glasaniu.

Utvrduje se da je jednoglasno ('10,,2a") donesen sljedeci
Zakljuaak

Usvaja se lzvedbeni plan ostvarivanja prava i potreba djece u Opdini Lovran za 2025. godinu.

Ad 15. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova na podruaju Opeine Lovran u
2025. godini (izvjestitelj CordaSev)
Uvodno obrazloZenje Prijedloga Odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova na podru0ju Opcine
Lovran u 2025. godini dao je proaelnik eonoeSev.
Predsjednica Opcinskog vijeca zahvalila se na obrazlozenju iotvorio raspravu.
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U raspravi, gospodin MOHOROVIcIC predlaze da se tiiekom godine pripremi jedan prijedlog, tj.
pravilnik o izvodenju radova kojim bi se konkretnije i detalnije specificiralo sto su to i koji radovi npr.
konstruktivni, zemljani, islieno, odnosno da se izvrSi kategorizacrla radova koji bi se zabranili u
zonama gradnje i olaksali nam donosenje odluka kod istaknutih zahljeva za produ2enje roka izvodenja
radova.
Kako o se u otvorenoj raspravi, vise nitko od vijecnika nije javio za rijee, rasprava je zakljueena i

pristupilo se glasanju.

Utvrduje se da Je jednoglasno (10 ,,2a") donesena
Odluka

o privremenoj zabrani izvodenja radova na podrudju Op6ine Lovran u 2025. godini

Ad 16. Prijedlog Odluke o pripajanju TD ,,Liburnijske vode" d.o.o., KD ,,Vodovod i kanalizacija"
d.o.o.
Uvodno obrazlo2enje prijedloga Odluke o pripajanju TD ,,Liburnijske vode" d.o.o., Komunalnom
drustvu ,.Vodovod i kanalizacija" d o o dao je gospodin MOHOROVICIC i informirao da je u
materijalima za danaSnju sjednicu vuecnicima dostavljeno obrazlo2enje ove Odluke kojoj je prethodilo
niz sastanaka kako Skupstine Liburnijskih voda, Nadzornog odbora i usuglasavanja te iznalazenja
najpovoljnijeg rjeSenja kako glede zastite radnika, planiranih pro.iekata, posebice Aglomeracije
Liburni.le koja da ee se nastaviti. lnformirao je da su a op6inska vUe6a Matulja i M. Draga, a i Gradsko
vijeie Grada Opatije donijeli Odluku o pripajaniu,,Liburnijskih voda" , Komunalnom drustvo ,,Vodovod a

kanalizacrja" te da je to, nazalost neminovnost, a da ce se poeetkom 2025. godine nastaviti s
pregovorama irazgovorima ikonkretizirati potrebne radnle ipostupci u svrhu pripajanja.

Kako se nitko od vijeenika nije javio za raspravu, predsjednica Opcinskog vile6a raspravu je zakljueila
i prijedlog odluke dala na glasanje.
Utvrduje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesena

Odluka
o pripajanju trgovadkog drustva LIBURNIJSKE VODE d.o.o. l6i6i,
KOMUNALNO DRUSTVO VODOVOD I KANALTZACTJA d.o.o.,, Rijeka.

trgova6kom drustvu

Kako su iscrpljene sve to6ke dnevnog reda, predsjednica Op6inskog vije6a, gospoda JAKUPEC
zakljuaila je sjednicu.

DovrSeno u 18:52 sati

Zapisnidar
Azela Mandio

Predsjedn ica Opeinskog vijeca
Patricia Jakupec

Ovjerovitelji zapisnika

Luka Janjeti6

Aleksandar Debnar
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